
Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 
 

Skolebestyrelsen medlemmer: 

Forældre: Lasse Beck, Malene Bidstrup Pedersen, Michael Brandt, Mette Riisby, Christian Peschardt og Mark Thuun 

Suppleanter: 

Elever: Jonathan Frederik Rosted (9.C) og Amalie Sofie Lorentzen (9C) 

Medarbejdere: Henrik Kjeldsen og Torben Stanley Stensvig 

Ledelse: Jens Fenger Nielsen, Sanne Norlund Larsen, Henrik Lihme, Otto Christensen, 

Dagsorden og referat 
Dato: Tirsdag d. 9. oktober 2018 
Tidspunkt: 18.30 – 21.00 
Sted: Afd. Kingo på lærerværelset 
 
Mødeleder: Michael Brandt  
Referent: SNL 

Deltagere:  

Forældre:  Michael Brandt, Mette Riisby, og Mark Thuun 
Suppleanter:  

Elever: Jonathan Frederik Rosted (9.C) og Amalie Sofie Lorentzen (9C) 
Medarbejdere: Torben Stanley Stensvig og Henrik Kjeldsen. 
Ledelse: Jens Fenger Nielsen, Sanne Norlund Larsen 

Afbud: Lasse Beck, Christian Peschardt 

Gæster: Helle Bach Munk 

Dagsorden  
Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Tid   Formidling 

 Præsentation af afdeling Kingo. 
Helle Bach Munk og Otto Christensen – afd.  
Kingos daglige pædagogiske ledere præsenteres 
og derefter viser de rundt på Kingo. 

30 min Præsentation og rundvisning af Helle B. Munk og Otto Christensen. 

Afdeling Kingo har ingen kantine, derimod tilbyder klubben salg af 
frokost. Der er tradition for at 7. årgang deltager på skift i forberedel-
serne til frokosten. 

 

18/19.20 Medlemmer af skolebestyrelsen (O+D+B) 
Besøg af mulige nye kandidater til skolebestyrel-
sen 

10 min Præsentation af en mulig kandidat til skolebestyrelsen. Kandidaten 
Kenn Broberg er enstemmigt godkendt af skolebestyrelsen. 
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18/19.21 Formalia 
a) Godkendelse af dagsorden (B) 
b) Punkter til eventuelt (B) 
c) Henvendelser til bestyrelsen (O) 

5 min  Dagsorden godkendt. 
Ingen punkter under eventuelt.  
Ingen henvendelser. 

 

18/19.22 Elevforhold (O+D) 
Nyt fra elevrådet 

10 min Eleverne fra elevrådet holdt møde fredag d. 5. okt. 2018. 
 
Der er mulighed for igen i år, at søge 25.000 kr. af en pulje i forvaltnin-
gen. Elevernes ønsker er flg.: 

- afd. Byvang; stof til stole. 
- afd. Lindegård; nye net til målene 
- afd. Kingo; nye gardiner til klassen, listekant til bordfodbold, 

kasse med forskellige bolde. 
 
Mobilpolitik – der er elever som ikke ønsker en mobilpolitik, de ople-
ver ikke, at der er problemer med mobiler i skoletiden. Der er elever 
som foreslår, at lærerne skal have mulighed for at tage mobilen fra 
eleverne, hvis det forstyrrer i skoletiden.  En klasse vil gerne have én 
mobilfri dag om ugen. 
 
Fælles samling – Ingen interesse på 9. årgang. Der afholdes fællessam-
ling senere på skoleåret på 7. og 8. årgang. 
 
Information fra Helle (pædagogisk leder); branddørene må KUN an-
vendes som nødudgang.  
 
Klasserne – vinduerne på taget åbner og lukker i undervisningen, det 
er til gene i undervisningen. 
 
Der er klasser, som ønsker at pynte op i fællesområderne. 
 
Der anvendes for meget papir i undervisningen. Ønske om at alle lære-
re anvender elektronisk undervisningsmateriale. 
 
Klager over elever, som kører på knallert udenfor klasselokalerne, det 
forstyrrer undervisningen. 
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18/19.23 Budget 2019 -> 2022 (O+D) 
Gennemgang af budgetforliget med fokus på 
skole og sfo-området. 
Relevant materiale vises og kan i øvrigt ses i 
dagsorden til Byrådets møde under punkt 211. 

30 min Mandag d. 1/10 2018 indgik et flertal i Byrådet budgetforlig.  
Forligspartierne tilfører specialskoleområdet 48 mio. i perioden 2019-
2022, heraf 12,1 mio. i 2019 til at imødegå udfordringen på dette om-
råde. Desuden tilføres folkeskoleområdet 45,3 mio. i perioden 2019 – 
2022, heraf 4,3 mio. i 2019. 
 
SFO-området: 

 Forældreandelen stiger. 

 Indførelse af yderligere 2 uger med behovspasning i sommer-
ferien 

 Indførelse af yderligere behovspasning i vinterferien og efter-
årsferien. 

 
Træghed i ansættelse (3 måneders løn til central pulje) bortfalder fra 
1. januar 2019. 
 
Bilag udleveret på mødet: Beskrivelse af budgetændringer på Skole og 
SFO-området.  
 
Formelt godkendes budgettet i Byrådet onsdag d. 10. oktober 2018. 
 
Der udarbejdes en ny ressourcemodel på skoleområdet. Det forventes 
at blive en klassetalsbaseret tildelingsmodel, i stedet for en elevtalsba-
seret, som skolerne tildeles efter i dag. I den klassetalsbaseret tilde-
lingsmodel, lægges op til, at Politikkerne skal tage stilling til, hvor 
mange klasser der skal oprettes på skolerne hvert skoleår. Der er plan-
lagt workshop d. 7. november 2018 kl. 17.00 i Byrådssalen.  
Ressourcemodellen forventes godkendt i december 2018 og klar til 
udmelding på skolerne i marts/april mdr.  
Derudover tilføres ressourcer på inklusionsområdet. 

 

18/19.24 Mål- og indholdsbeskrivelse for SFO (O+D+B) 
Bilag fremsendes med dagsorden:  

- Gennemgang af forslag 
- Godkendelse  

20 min Mål- og indholdsbeskrivelser på SFO-området skal justeres og godken-
des en gang om året (september/oktober).  
 
Afd. Lindegård og Byvang fremlægger et udkast for skolebestyrelsen til 
godkendelse. 
 

 

https://www.frederikssund.dk/Politik/Dagsordener-og-referater/Byraadets-moeder/dagsorden-2018-10-10/1534631


Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 

Flg. områder er beskrevet i udkastet:  

 Samarbejdet med skolen. 

 Fritidspædagogikken og læring i SFO. 

 Forældresamarbejde. 

 Lektiestøtte. 

 Børn med særlige behov eller forudsætninger. 

 Bevægelse. 

 Medindflydelse. 

 Overgang fra børnehave til SFO/ skole. 

 Overgang fra skole til klub. 

 
Udkastet godkendt af skolebestyrelsen. Det underskrives og lægges på 
hjemmesiden. 

18/19.25 Tilsyn resultat 2017-18 (O+D+B) 
Resultaterne fra skoleåret 2017-2018 bliver af 
skoleforvaltningen samlet og sammenlignet med 
kommune- og landsresultater en gang om året.  
På mødet vil der være gennemgang af 

- resultater fra de faglige kommunale og 
nationale test samt afgangsprøverne 

- Gennemgang af elevtrivsel og forældre-
tilfredshed. 

Oversigt vil blive fremvist på mødet. 

20 min Slangerup skole ligger godt ift. Lands- og kommunegennemsnittet 
Slangerup Skole har gode resultater, som der forsat er fokus på for at 
fasteholde. 
 
Der arbejdes på, at eleverne har ambitioner på egne vegne.  
 
Der er klasser, hvor der er særlig opmærksomhed på. Det kan være 
fordi det går godt, men også tilfælde hvor det går mindre godt. Der 
udarbejdes handleplaner for klasserne og det sker i samarbejde med 
kommunens konsulenter, skolens vejledere, lærere og pædagogiske 
ledere. 
 
Skolen ledelse ønsker, at elevtrivselen forbedres i de kommende år. 

 

 

18/19.26 Korte orienteringer og spørgsmål (O) 
a) Formand 
b) Øvrige medlemmer 
c) Ledelsen 

- Årshjul 
- Ny Start (bilag) 
- Invitation fra DLF (bilag) 

10 min a) Der har været en del korrespondance mellem skolebesty-
relserne og Uddannelsesudvalget i kommunen, som ikke 
vedrører skolebestyrelsen på Slangerup Skole.  

b) Ingen 

c) NY START OK18; der er planlagt dialogmøde med DLF, for-
valtningen, lærere og ledelse på Slangerup Skole d. 3. de-
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cember 2018 kl. 17.00. 

DLF har inviteret skolebestyrelserne til information ang. 
NY START OK18 d. 25. oktober 2018 kl. 17 – 20. Oplægs-
holder er næstformand for Skole og Forældre - Rasmus 
Edelberg. Tilmelding skal ske til Jens Fenger senest torsdag 
d. 11. oktober 2018 inden kl. 12. Prisen for deltagelse med 
mad er 200 kr., som finansieres af skolen. 

Jens Fenger undersøger om skolebestyrelsen skal afholde 
suppleringsvalg pga. nyt medlem til skolebestyrelsen.  

18/19.27 Kommende møder: (O+D+B): 
Skal vi fastholde nedenstående punkter fra forri-
ge skolebestyrelse? 

a) Mobilpolitik 
b) Vikardækning 
c) Kontakt og kommunikation - skole/hjem  
d) Tilsyn i undervisningen – (de pædagogi-

ske ledere og skolebestyrelsens tilsyn) 
e) Sundhed 
f) Kontakt til forældreråd 
g) Gennemgang og eventuel justering af 

skolens regler. (Bla. cykelhjelm) 
h) Gennemgang og evt. revidering af Mob-

behandleplanen 
i) Min Uddannelse.  
j) Trafik 
k) Logo mm.  

Musik i skolen 

5 min Mål- og indholdsbeskrivelser på SFO-området skal justeres og godken-
des en gang om året (september/oktober).  
 

Punkter til møde d. 13. november 2018: 

 Principper for vikardækning 

 Mobilpolitik 

Kontakt til forældrerådene fjernes – de klasser som har forældreråd er 
oprettet i SkoleIntra. 

Der er forslag om, at få afsluttet mange af de punkter som er listet op 
på ”kommende møder”. Jens Fenger og Lasse Beck udarbejder en prio-
riteret rækkefølge af punkter til kommende møder til næste skolebe-
styrelsesmøde. 

 

18/19.28 d) Evt. (O) 10 min Der blev givet en kort information om AULA; den nye kommunikati-
onsplatform, som skal erstatte SkoleIntra pr. 1/8 2019. Informations-
video kan ses på http://aula.dk 

  

 

 

Kommende møder: 13/11 BYV, 11/12 LIN, 15/1 KIN, 5/3 BYV, 9/4 LIN, 7/5 KIN og 11/6 BYV. 

http://aula.dk/

